
 
 

 
 

 
 
 

 
 

RESUM DE LA PRIMERA SESSIÓ DE L’AJUNTAMENT DELS 
INFANTS DE LLORET 2020 

 

 

El dimecres 19 de febrer s’ha constituït l’Ajuntament dels Infants de Lloret de Mar 

2020. Els 15 representants de les escoles de Lloret s’han reunit amb l’alcalde Jaume 

Dulsat, la regidora de Participació Ciutadana Lara Torres i el regidor d’Educació 

Francisco Pastor. 

 

A la primera part de la trobada, els nens i nenes s’han presentat i han explicat què 

esperen de l’Ajuntament dels Infants i perquè els agrada ser regidors/es. Periodistes 

de Nova Ràdio Lloret els han gravat i faran una notícia. Hem fet un joc de coneixença 

per anar-nos aprenent els noms dels companys i companyes. 

 

Posteriorment, els nens i nenes han presentat una trentena de propostes 

treballades a l’aula. L’Alcalde les ha comentat una per una i ha felicitat els regidors i 

regidores per les seves aportacions. 

 

Els regidors i regidores de l’Ajuntament dels Infants tenen una carpeta amb informació 

de la primera sessió i se’ls entrega una acreditació. 
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I. PROPOSTES DE L’AJUNTAMENT DELS INFANTS PER MILLORAR 

LLORET DE MAR 

 

 

MOBILITAT I ACCESSIBILITAT 

 

- Voreres més amples i reduir la circulació al centre del poble. 

 

- Millora de carrers i enllumenat. S’explica que ja es va fent i que s’aniran canviant 

totes les bombetes del poble per leds amb l’objectiu de contaminar menys. 

 

- Instal·lar dispositius acústics als semàfors per a les persones cegues. Els nous 

semàfors que s’instal·len ja disposen de dispositius acústics. 

 

ESPAI PÚBLIC 

 

- Espais de joc per totes les edats als parcs, combinant zones de joc infantil amb 

zones esportives. Es posa l’exemple de la pista esportiva del Rieral.  

 

- Parcs inclusius. Demanda de fer parcs inclusius amb aparells i jocs adaptats per 

a nens i nenes amb diversitat funcional. S’explica que els nous parcs que es 

construeixen ja disposen d’aquests elements de joc.   

 

- Parc als arbres al Turó d’en Buc. Es troba una bona idea però és un projecte que 

depèn de la iniciativa privada (que una empresa volgués fer un parc d’aquestes 

característiques).  

 

- Fer un parc darrera del Teatre. Urbanitzar aquell espai i fer-hi un skatepark i una 

pista de bàsquet. 

 

- Pintar carrers i façanes amb dibuixos i colors perquè siguin espais més 

creatius. L’alcalde explica que hi ha un projecte artístic que es vol fer al centre de 

Lloret. 

 

ANIMALS DE COMPANYIA 

 

- Construir casetes de fusta per acollir animals abandonats (gossos i gats) i 

dispensadors de menjar. Es comenta que a Lloret no hi ha gossos abandonats i 

que si n’hi ha s’acullen al Centre d’Acollida de Tossa. En relació als dispensadors 

de menjar s’explica que hi ha una ordenança que prohibeix donar menjar als 

animals a la via pública (només ho poden fer persones autoritzades).   

 

- Centre d’Acollida d’Animals Abandonats. El centre de Tossa és el de referència 

per a Lloret (s’explica que hi ha serveis compartits entre pobles).   
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- Espai per a gossos a la platja i parcs. Limitar un espai de la platja amb tanques 

perquè els gossos puguin nedar, córrer i jugar. Actualment Lloret disposa de tres 

zones agility per a gossos. 

 

 

EDUCACIÓ I LLEURE 

 

- Ludoteca per a nens i nenes grans.  

- Horari intensiu a l’escola els divendres a la tarda. 

- Horari intensiu a l’escola tot l’any. 

 

 

INCLUSIÓ SOCIAL 

 

- Rehabilitar edificis abandonats i cedir-los a persones sense llar. Es comenta 

que els edificis abandonats tenen propietari i que no és senzill reconvertir-los en 

vivendes socials. 

  

- Més ajudes socials. S’explica que el pressupost municipal ha incrementat els 

diners per a ajudes socials. 

 

- Organitzar visites mensuals a les residències de gent gran. Es considera molt 

bona idea i s’explica que es ja fa en algunes escoles com a projectes d’aula. 

 

- Construir una residència per a gent gran. Hi ha la voluntat de construir-la en 

aquest mandat. 

 

 

MEDI AMBIENT 

 

- Més espais verds. Plantar més arbres i cuidar els boscos.  

 

- Organitzar sortides mensuals per netejar els boscos i les platges. Molt bona 

idea que l’Ajuntament vol implementar (sobretot després de l’èxit que va tenir la 

neteja de platges pel temporal Glòria).  

 

- Aturades biologies (veda de pesca). S’explica que ja es fa i que el mes de febrer 

hi ha veda de les embarcacions d’arrossegament 

 

 

RECICLATGE  

 

- Incentivar el reciclatge de plàstic mitjançant la instal·lació de màquines de retorn 

d’ampolles de plàstic a canvi de diners (tal i com es fa a països com Alemanya) . 
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- Promoure l’ús de bosses de tela als comerços del poble (canviar bosses de 

plàstic per bosses de paper). Una nena proposa sancionar els comerços que 

donen bosses de plàstic. 

 

- Instal·lar escultures “peixos menja plàstic” a les platges. Instal·lacions buides 

que s’omplen d’ampolles de plàstic. Es veu com una bona idea que es podria fer a 

Lloret. 

 

- Vinils amb pictogrames als contenidors de la platja. Els nens expliquen que hi 

ha turistes que no separen bé els residus i per això proposen ampliar la informació 

de què es pot llençar a cada contenidor/paperera. 

 

 

CULTURA 

- Escola de Dansa, Escola de Música i Escola d’Idiomes Municipals. S’explica 

que hi ha diversos centres de dansa privats i que s’està treballant per tenir aules 

d’escola de música municipals. Quant a l’Escola d’Idiomes, la població de Lloret de 

Mar té accés a l’Escola Oficial d’Idiomes que hi ha a Blanes. S’explica que hi ha 

serveis com aquest o com els hospitals que no poden estar a tots els municipis i 

que es s’han de compartir. 

 

- Fer un mapa interactiu (aplicació) per identificar els llocs més emblemàtics de 

Lloret. L’APP Lloret Smart és una bona eina per fer-ho. 

 

 

ALTRES 

- Posar microones (per escalfar el menjar als nens petits) als lavabos públics. 

S’explica que no seria higiènic. 

 

- Jardí de Papallones. Es considera que ho hauria de promoure una empresa 

privada. 
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II. QUÈ TREBALLAREM AQUEST ANY? 

 

 

Després de comentar les propostes presentades, l’Alcalde i els regidors demanen a 

l’Ajuntament dels Infants que els ajudin en un projecte municipal: 

 

Pensar propostes de millora i disseny de l’espai de sorra (pista i parc infantil 

“Fofito”) que hi ha al costat de l’escola Pere Torrent. 

 

Durant les diferents trobades de l’Ajuntament dels Infants es treballarà amb 

l’arquitecte, l’enginyer, el cap de jardineria i la tècnica de medi ambient que ens 

ajudaran a dissenyar el nou espai. 

 

 

 

 

IMPORTANT!!! 
 

Què hem de fer a l’aula? 

- Explicar el tema escollit als nostres companys i companyes 

- Preguntar a la classe: Què coneixeu d’aquest espai (què s’hi fa? qui l’utilitza?) Hi 

aneu? Quants companys de la classe hi van? Què hi feu?  

 

 

Propera trobada: Dimarts 10 de març a les 15h (ja us concretarem on ens 

trobarem) 

 

 

 

Podeu mirar la notícia a Nova Ràdio Lloret!! 

https://www.novaradiolloret.org/lajuntament-dels-infants-dissenyara-com-ha-de-ser-lespai-
de-sorra-del-costat-de-lescola-pere-torrent/ 
 

 

 

Gràcies!!!! 

Ens veiem aviat! 

 

 

 

 

 

https://www.novaradiolloret.org/lajuntament-dels-infants-dissenyara-com-ha-de-ser-lespai-de-sorra-del-costat-de-lescola-pere-torrent/
https://www.novaradiolloret.org/lajuntament-dels-infants-dissenyara-com-ha-de-ser-lespai-de-sorra-del-costat-de-lescola-pere-torrent/

